

美孚倍抗325润滑脂 BEACON325

产品名称	美孚倍抗325润滑脂 BEACON325
公司名称	苏州新鸿润润滑油有限公司
价格	.00/件
规格参数	品牌:美孚 型号:325 稠度:2
公司地址	昆山开发区前进东路579号楼1210室
联系电话	0512-50515042 13915749632

产品详情

美孚倍抗325润滑脂 BEACON325

美孚倍抗325润滑脂 BEACON325 苏州倍抗325代理

美孚倍抗325用于中、低温条件下精密设备的润滑。它由粘度非常低的合成基础油制造。应用：BEACON 325为操作于广泛温度范围内的小型轴承和齿轮，海、空仪器及控制系统提供的服务。它的润滑寿命长、氧化稳定性好,适合用作密封电机、发电机及用于汽车、飞机和工业操作的类似设备的润滑。BEACON325的操作温度是-50 ° C到120 ° C。合成油影响的材料：BEACON325由合成有机酯基础油配制而成。此合成油可能会引起某些塑料、人造橡胶、漆的软化或膨胀。软化或膨胀的程度还取决于温度和接触时间。

特性：BEACON325有很强的防水能力、很高的氧化稳定性和低温下的低起动和运行扭矩。

优点· 的氧化稳定性和抗水性· 的低扭矩和低温性能· 低挥发性合成基油· 对小型齿轮普通型和防磨性、其它精密仪器件、控制机制、小电机及发电机等提供大的润滑保护

BEACON 325

Grease

Product Description

BEACON 325 is a high performance grease specifically formulated for the lubrication of precision equipment

operating at moderate and low temperatures. It is made with a synthetic base oil of extremely low viscosity and low volatility plus a lithium soap. BEACON 325 is characterised by good mechanical stability, a high degree of resistance to water and extremely high oxidation stability. As its base oil viscosity is low and the viscosity index of the fluid is high, the grease has excellent low temperature properties including low starting and running torque at very cold temperatures and good pumpability. BEACON 325 provides excellent service in a wide variety of small bearings and small, lightly loaded gears that operate over a wide temperature range. Its long lubrication life and excellent oxidation stability well suit it for use as a bearing lubricant in sealed-for-life units in automotive, aircraft and industrial applications. The recommended application temperature range for continuous operation for BEACON 325 is -50 C to 120 C.

Features and Benefits

BEACON 325 is a member of the Mobil brand of lubricating products recognized for their high quality and reliability, as well as performance capabilities. As with other Mobil greases, this product is manufactured to the strictest quality standards. A key feature of BEACON 325 is its use of a synthetic fluid to provide optimum performance for low temperature precision applications. BEACON 325 offers the following quality features:

Special synthetic base oil provides excellent low-torque and low temperature properties

Excellent oxidation stability for extended grease life needed for filled for life applications

Very good water resistance ensures proper lubrication even in the presence of incidental water contamination

Low volatility base oil permits operation at moderate to high temperature without fluid evaporation

Applications

Application notes: BEACON 325 is formulated with an organic ester synthetic oil. This synthetic oil may cause a softening or swelling of certain plastics, elastomers, paints, or varnishes. How serious the softening or swelling tendency may be depends also on the temperature and the period of contact. Contact your local Mobil representative for further information on materials compatibility. BEACON 325 provides excellent service in a wide variety of small bearings and lightly loaded gears that operate over a wide temperature range, including such applications as:

Naval, marine, and aircraft instruments and control mechanisms

Geared limit switches in Limitorque valve actuators

Commercial and military electronic equipment

Sealed for life motors, generators, and similar equipment in automotive, aviation and industrial applications

Specifications and Approvals

Beacon 325 meets or exceeds the requirements of:	
DIN 51825: (2004-06)	KE2G-50
Typical Properties	Beacon 325
NLGI Grade	2
Thickener Type	Lithium
Color, Visual	Tan
Penetration, Worked, 25 C, ASTM D 217	285
Dropping Point, C, ASTM D 2265	180
Viscosity of Oil, ASTM D 445 cSt @ 40 C	12
Apparent Viscosity, ASTM D 1092 @ 20sec-1 and -40 C, Poise	7,000

@ 50sec-1 and -40 C, Poise	3,500
Oil Separation, FTMS 791B321.3, 30 hrs @ 100 C, mass %	4
Corrosion Prevention, ASTM D 1743	Pass

南京美孚授权一级总代理、无锡美孚授权一级总代理、丹阳美孚授权一级总代理、
 镇江美孚授权一级总代理、苏州美孚授权一级总代理、南通美孚授权一级总代理、
 扬州美孚授权一级总代理、盐城美孚授权一级总代理、徐州美孚授权一级总代理、
 淮安美孚授权一级总代理、连云港美孚授权一级总代理、常州美孚授权一级总代理、
 泰州美孚授权一级总代理、宿迁美孚授权一级总代理、昆山美孚授权一级总代理、
 常熟美孚授权一级总代理、张家港美孚授权一级总代理、太仓美孚授权一级总代理、

订购流程 电话订购：咨询顾问--正式报价-签订合同-汇款-开17%发票-送货服务 传真订购：传真
 询价--正式报价-签订合同-汇款-开17%发票-送货服务 邮件订购：邮件询价--正式报价-签订合同-汇款
 -开17%发票-送货服务 在线订购：在线询价--正式报价-签订合同-汇款-开17%发票-送货服务 售后
 服务 苏州地区，免费送货上门，订购后2小时内送货，全国其他地区有专线配送！

苏州新鸿润润滑油有限公司申明：本公司所售产品均有美孚二维防伪码，及出厂报告。正规渠道，确保
 您的机器使用到原装美孚润滑油。

苏州新鸿润润滑油有限公司是在苏州地区颇具影响力的润滑油供应商，拥有由众多外资及港台投资的客
 户网络，这些企业在本行业都是极具度的。苏州新鸿润润滑油有限公司在苏州设有美孚品牌常备润
 滑油仓库货值达到RMB4000万以上。油品品种齐全数量过千，确保客户油品的及时供应。公司有运力十
 足的车队(4部货车)以保证油品的运送，确保为客户提供周到的售前售后服务。苏州新鸿润润滑油有限公
 司的服务宗旨是为客户提供无时无刻，无微不至的优质服务，随时把高品质的美孚油品在短的时间内送
 到客户的机器旁。